
Memo

Veebiarutelu 27.11.23 Meet keskkonnas kl 18-19.57.

Osalesid: Meelis Mereäär, Rita Koppel, Anu Streng, Riho Rahuoja, Jüri Lember, Mark
Soosaar, Terje Lilleoks, Toomas Luhaäär.

Osad lahkusid varem ja teised liitusid hiljem, kuid otsuse tegemise ajal olid kõik kohal.

1. Arutatakse ESK üldkogu päevakorda.
Mark Soosaar teeb ettepaneku päevakorrast maha võtta punkt 3.
OTSUS: Eestseisus nõustub ettepanekuga võtta üldkogu päevakorrast maha punkt 3,
mille juurde juhatus on lisanud selgituse põhikirja muutmiseks, mis siusliselt kaotaks
volinike koosoleku ehk eestseisuse ESK struktuurist.

2. Arutatakse 5.detsembri Riigikogu kokkusaamise ülesehitust.
OTSUS: Esimesena antakse sõna minister Madis Kallasele, et ta vastaks ESK
pöördumises toodud ettepanekutele. Lisada sinna juurde üldisematest teemadest
rannakalurite digiandmete esitamise kord ja transpordiühendust teema. Jüri Lember
suhtleb eelnevalt veel Mart Maastikuga.

4.detsembril on rannakalurite mure lahendamiseks kokku kutsutud eraldi kokkusaamine,
kuhu kutse on saanud Tarmo Kõuts. ESK pole veel kutset saanud.
Teiseks on saarte esindajate kord esile tõsta enda saare olulisemad kitsaskohad.
Arvatakse, et hea oleks olulisemad teemad grupeerida. Samuti ei olda rahul RTK ja Saarte
programmi toetusmeetme kriteeriumitega juba ammu ning oleks aeg see üle vaadata ja
muuta.
TalTech on teinud uuringud transpordiühenduste osas (Terje Lilleoks jagas neid
eestseisusega hiljem), kuid osad saared on jäänud uuringust välja. Jana saadab
meeldetuletuse, et vastataks küsimustikule tähtajaga 30.november. Eriti oluline on
andmeid uuendada nende saarte osas, kus on toimunud olulisi muutusi ja saared, kelle
kohta ülikooli uuring andmeid ei kogunud või/ ja pole otsuseid tehtud olukorra
parandamiseks riiklikul tasandil.


